



# Callum Smith

Communications Officer / Agent des communications  
Business Council of Canada / Conseil canadien des affaires

**CALLUM.SMITH@THEBUSINESSCOUNCIL.CA**  
**613-818-6497**

Callum Smith joined the Business Council in 2016. In his role as Communications Officer, Callum is responsible for producing the Council's visual and digital communications products. He supports the Council executive with projects, publications and digital media solutions. Callum holds a degree from the University of Guelph in Media Studies, and a Diploma in Media Communication from the Humber College Institute of Technology and Advanced Learning.

Callum Smith s'est joint au Conseil des affaires en 2016. En sa qualité d'agent associé des communications, Callum est responsable de la production du matériel de communication visuelle et numérique du Conseil. Il appuie les membres du personnel de direction du Conseil au moyen de projets, de publications et de conceptions de médias numériques. Callum est titulaire d'un grade de l'Université de Guelph en études des médias et d'un diplôme en communication médiatique du Humber College Institute of Technology and Advanced Learning.